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Vragen van de leden Bergkamp (D66) en Kooiman (SP) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat 
jeugdzorg zorgboerderij Hoge Aard in Molenschot ongemoeid laat 
(ingezonden 16 oktober 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Jeugdzorg laat zorgboerderij Hoge Aard in Molenschot 
ongemoeid»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de aantijgingen van enkele cliënten en oud-
medewerkers die stellen dat jongeren die daar permanent verblijven niet 
verantwoord verzorgd worden, en er soms sprake was van mishandeling en 
tirannie vanuit de eigenaars? 

Vraag 3
Kunt u aangeven in hoeverre het verblijf voor kinderen en jongvolwassenen 
bij Hoge Aard momenteel voldoet aan normale eisen die gesteld worden aan 
het verblijf van kinderen en jongvolwassenen qua welzijn, veiligheid en 
omstandigheden? 

Vraag 4
Kent u de argumenten van Bureau Jeugdzorg om niet in te grijpen bij 
zorgboerderij Hoge Aard in Molenschot? Zo ja, kunt u toelichten welke 
argumenten dit waren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
In hoeverre bent u, als stelselverantwoordelijke, direct aan de slag gegaan 
met deze mogelijke calamiteit? 

Vraag 6
Bent u bereid de Inspectie en de politie te verzoeken onderzoek te doen naar 
aanleiding van deze berichtgeving? Zo nee, kunt u dit toelichten?

1 http://www.bndestem.nl/regio/oosterhout/jeugdzorg-laat-zorgboerderij-hoge-aard-in-
molenschot-ongemoeid-1.5339711
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